
 

 
 

Referat fra bestyrelsesmøde torsdag den 25. maj 2023 kl. 15.00 
mødet afholdtes i Havnemuseet 

 
Afbud: Tom Laursen 
 

1. Godkendelse af referat fra mødet den 27. april 2023. 
Godkendt. 

2. Orientering fra kassereren 
Der er nu 306 betalende medlemmer, incl 17 erhvervsmedlemmer. Kassesaldo lyder 
på 448.000 kr 

3. Evaluering af støttearrangementet den 13. maj 2023 
Der var enighed om, at både forberedelse og afvikling havde gået godt, da der havde 
været hjælpere nok begge dage. Solen skinnede og der var rigtig mange mennesker, 
som betød et flot overskud til Havnemuseet. 

    

4. Fortsat drøftelse af markeringen af foreningens 10-års jubilæum 
Svendsen får lavet reklameskilte, og vi besluttede at få lavet et Tørfisk/banner til 
Signalmasten. Ole, Stig og Carsten holder møde med Sten Glyngø fra Havnefesten, 
ang. samarbejde om borde og bænke til arrangementet. 

     

5. Status på salg af sponsorater til arrangementet med Tørfisk 
Efter udsendelsen af mail til Erhvervslivet, har vi fået tilsagn fra 5-6 firmaer, der gerne 
vil støtte 10 års jubilæet. Bestyrelsen vil nu forsøge med personlig kontakt, så vi runder 
de 15 tilsagn, som er målet. 

 

6. Vi har fået optrykt nye indmeldelsesblanketter og værdikupon fra Hotellet.  
Inger vil sørge for genoptryk af hæfte af Jens Kjær, og vi skal huske at orientere vores 
kustoder om fribilletterne fra Juelsminde Strand. 

 
7. Havnemuseet skal igen i år stå for Skt. Hans på Storstranden. Orientering 
    ved formanden.  
    Vi mangler endnu tilsagn fra en båltaler, ellers er resten på plads. Carsten arbejder med        
en båltaler.                         
  
8. Underskrift på de reviderede vedtægter, der skal indsendes til Skattestyrelsen.  
    Hele bestyrelsen skal underskrive. 
    De ændrede vedtægter er nu underskrevet, og cc sender dem til Skattestyrelsen. 
 
9. Flag på Signalmasten 
    Man besluttede at indkøbe Signalflag til Masten. Flagene skulle danne ordene: 
    Velkommen til Juelsminde.  
 



10. Efter Olaf er trådt ud af bestyrelsen, er opgaven med diverse skiltning åbenbart 
      Faldet ned mellem to stole. Ole kunne i forbindelse med røgefest og åbning 
      af sæsonen konstatere, at der både manglede skilt om åbningstider, røgefester mfl. 
      Hvem skal fremover løfte denne opgave ? 
      Ole har taget over, og har bl.a. fået lavet 12 skilte med vores åbningstider samt skilte 
      med Tørfisk arrangementet. 
 
11. Evt. 
      Ole fylder rundt den 14/6 og døren er åben om formiddagen. 
      Næste møde den 21/6 KL 1500, hvor Ole lokkede med smørrebrød. 
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